
Aureli Ruiz presenta el projecte i l’equip amb el 
que guanyarà l’alcaldia de Vilafranca.  

Més de 170 persones van assisCr a l’acte de presentació de candidatura que 
va tenir lloc a l’Auditori de Vinseum.  

 
Ahir al vespre, davant d’un Auditori de Vinseum ple de gom a gom, es va dur a 
terme l’acte de presentació de l’Aureli Ruiz com a candidat de Junts per 
Vilafranca a l’Alcaldia de Vilafranca del Penedès.  

L’acte va comptar amb la presència d’en Jordi Turull, secretari general de Junts, 
qui va voler iniciar la seva intervenció “reconeixent públicament la tasca d’en 
Pere Regull, una persona a la que esCmem i apreciem molt, i que ha fet una 
feina enorme com alcalde de Vilafranca”.  

Per Turull, “la políCca municipal és molt important perquè és la que més es 
veu i, per això, és importanOssim que al capdavant dels ajuntaments hi hagi 
la millor gent”. En aquest senBt, Turull va destacar que “l’Aureli és una 
persona que té l’apCtud i l’acCtud necessària per ser un bon alcalde: està 
preparat, coneix perfectament l’Ajuntament i s’esCma Vilafranca”.  

“Vilafranca és clau per Catalunya i l’Aureli és clau per Vilafranca”, va acabar 
puntualitzant Turull.  

El moment més emocionant de l’acte va venir de la mà de l’actual Alcalde de 
Vilafranca, Pere Regull, que no va dubtar en assisBr a l’acte “per donar suport 
explícit a l’Aureli perquè és una persona en la que confio plenament i que 
m’ha demostrat amb escreix tot el que val”.  

Regull va destacar “la importància que avui aquesta sala esCgui plena a 
vessar amb representació de Vilafranca però, també, de la comarca. Amb 
representants, també, d’Impulsem el Penedès, perquè l’Aureli ha aconseguit 
que esCguem junts els que defensem la mateixa idea de ciutat, de comarca i 
de País”. És per això que a Vilafranca i al Penedès “ningú ha de tenir dubtes 
de qui anar a votar”, ha puntualitzat Regull.  
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Regull va mostrar el seu suport a l’Aureli com a persona “perquè és una bona 
persona, està preparadíssim, i perquè al llarg de tots els anys en els que hem 
treballat plegats ha demostrat que la seva gesCó és totalment honesta”, 
però, també, com a projecte ja que “sense cap dubte, l’Aureli és la persona 
que pot liderar una Vilafranca amb personalitat: que potenciï el sector 
viCvinícola, que impulsi un nou campus universitari i que faci possible que la 
gent s’hi guanyi la vida”.  

Regull també va animar a tothom a mobilitzar-se perquè “portem 3 lligues 
guanyades i us necessitem a tots per guanyar-ne la quarta, si anem a tots a 
una, ho aconseguirem”.  

El projecte: 7 eixos clau  

Un cop a l’escenari, Aureli Ruiz va presentar el seu projecte per fer que 
“Vilafranca encara vagi més enllà, amb mesures per conCnuar fent allò que 
funciona i amb solucions als problemes actuals”.  

Un projecte que es basa “en 7 eixos clau” que són la base de totes les accions 
que la formació durà a terme. “Són les 7 peces indispensables, i connectades 
entre si, que ens permetran conCnuar millorant”, ha puntualitzat Ruiz.  

El primer objecBu és “que visquis bé i amb qualitat de vida”. Vilafranca ha de 
ser una ciutat “amb salut i benestar”. El segon punt té molt a veure amb el 
primer i és que “treballem per una Vilafranca segura i cívica, on ningú 
t’emprenyi i puguis passejar tranquil·lament”. En aquest punt, el candidat a 
l’Alcaldia va volar destacar “la lluita contra les ocupacions il·legals, un punt 
fonamental dins del nostre projecte”.  

Seguidament, Ruiz va destacar que “hem de ser una ciutat viva, una ciutat 
que bulli d’acCvitat”. El suport de l’Ajuntament a les més de 500 enBtats 
registrades, l’impuls en l’àmbit de l’educació amb “un futur campus 
universitari” i l’enforBment de la nostra cultura, patrimoni i tradicions és el 
camí per fer que Vilafranca bategui.  

“Apostem pel progrés i creixement econòmic”, ha conBnuat Ruiz. “Ho farem 
sent una ciutat atracCva per la innovació, donant suport al comerç local, 
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potenciat el turisme i enoturisme”. També “potenciarem un urbanisme 
amable i reclamarem infraestructures i comunicacions de qualitat i 
eficients”.  

Seguint amb els eixos clau, Ruiz va parlar “d’acció climàCca perquè si no 
cuidem el nostre territori, no podrem respirar aire pur”. Energies renovables 
i l’aposta per preservar els espais naturals del Penedès són algunes de les 
línies d’actuació d’aquest punt.  

I perquè aquests cinc primer punts siguin viables, cal “un govern eficient que 
toqui de peus a terra”. En aquest senBt, “opCmitzaré els recursos al màxim, 
amb vista i amb seny”. Ruiz va assegurar que la gesBó eficient dels recursos és 
clau per mantenir uns impostos baixos i, a la vegada, no endeutar a les 
generacions futures.  

Finalment, Aureli Ruiz ha parlat del darrer eix “la idenCtat”. Parafrasejant les 
paraules d’en Pere Regull, Ruiz va assegurar que “la nostra manera de ser 
catalans és ser penedesencs”. Vilafranca com a capital de comarca ha d’actuar 
“amb responsabilitat, hem de mirar al nostre entorn”. A la vegada, cal 
conBnuar treballant per tenir un Estat propi, “mentre Cnguem un President 
exiliat, conCnuarem mantenint el llaç groc a la façana de l’Ajuntament”, ha 
assegurat.  

Un equip de persones que tenen com a objecCu millorar Vilafranca. 

A l’acte, Ruiz també va presentar a les persones que “amb les que he estat 
treballant durant aquests mesos, totes elles persones preparades, vàlides i 
acostumades a liderar projectes”. Un equip de persones amb una mitjana 
d’edat de 47 anys.  

Per ordre alfabèBc, els deus primers llocs de la llista estaran ocupats per MarZ 
Compte, Olga Cuesta, Anna Doblas, Liberto Mas, Joan Manel Mon^ort, 
Meritxell Montserrat, Montse OrBz, Dani Saumell i Esther Vicente.  
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Presentació de la web del candidat 

L’acte també va ser el tret de sorBda de la web del candidat. A parBr d’ara, la 
ciutadania podrà consultar tota la informació respecte el candidat i el projecte 
a www.aureliruizmila.cat 
  

Vilafranca del Penedès, 1 de març de 2023 
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